
PROTOKÓŁ  NR  21 /2012 
z  posiedzenia wspólnego  Komisji  Stałych  Rady Gminy  Wijewo  odbytego 

w dniu   17  lipca   2012 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli  : 
Członkowie   komisji zgodnie  z listą obecności . 
                                                                                    Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 
oraz 
Janusz Chodorowski – zastępca Wójta  
ElŜbieta Wolnik – Skarbnik Gminy Wijewo 
Stanisław Kasperski – Przewodniczący RG. 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.   Otwarcie 
2.  Sprawozdanie z działalności GKRPA w Wijewie. 
3.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach : 
      1/  zasad ustalania czynszu dzierŜawnego za grunty mienia  komunalnego w obrębie gminy  
           Wijewo, 
      2/   Statutu  GOK, 
      3/   zmian w budŜecie, 
4.  Zapytania i wolne wnioski. 
5.  Zapoznanie się z stanem sal wiejskich. 
6.  Zakończenie 
 
Ad. pkt, 1 
 
Posiedzeniu wspólnemu komisji Stałych Rady Gminy Wijewo przewodniczyła radna 
przewodnicząca Komisji Gospodarczej – Pani Urszula Rimke. Powitała obecnych na sali radnych 
oraz gości. 
Przedstawiła proponowany porządek obrad do którego zebrani nie wnieśli uwag. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Informacje z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wijewie 
złoŜyła Przewodnicząca Pani Dorota Mitrus.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Pan Radosław Zamiatała - jako pedagog szkolny ściśle współpracujący z komisją 
potwierdził informacje zawarte w wystąpieniu. Zwrócił się z zapytaniem o dalsze losy świetlic 
socjoterapeutycznych, w sytuacji kiedy PCPR wycofuje się z dalszego finansowanie ich los jest 
zagroŜony. 
Dorota Mitrus – po uzyskaniu takiej informacji o rezygnacji PCPR sądziliśmy, Ŝe nie uda się 
wygospodarować środków na prowadzenie świetlic. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy przy takim wzroście zgłoszeń o leczenie są zabezpieczone 
środki na ich realizację, 
Dorota Mitrus – tworząc budŜet komisji na 2012 rok zaplanowaliśmy znacznie mniej srodków, 
dlatego teŜ na ostatniej sesji została dokonana korekta tj. zwiększenie środków w pkt. 8 
programu: kierowanie na leczenie. 
 
Ad. pkt. 3 
 
1/ projekt uchwały w sprawie zasad ustalania czynszu dzierŜawnego za grunty mienia  
    komunalnego w obrębie gminy Wijewo przedstawił Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski 
Uchwała niniejsza ma uporządkować zasady wydzierŜawiania gruntów mienia gminnego na 
terenie gminy. Obecnie kwoty wyjściowe do dzierŜawy czy przetargu były równe, Uchwała 
wprowadza równieŜ  w § 2 formę przetargu ograniczonego co oznacza, Ŝe do przetargu mogą 



przystąpić tylko mieszkańcy naszej gminy. Przedstawił równowartość pienięŜną proponowanych 
stawek. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy wprowadzenie takiego ograniczenie jest zgodne z prawem. 
Pan Janusz Chodorowski – tak, przepisy przewidują takie rozwiązania, 
Radny Pan Henryk Rygusik – jakie stawki obowiązywały do tej pory, 
Pan Janusz Chodorowski – do tej pory stawki były róŜne, chcielibyśmy to ujednolicić aby koszt 
dzierŜawy moŜna obliczyć przed przystąpieniem do przetargu. Przygotowany projekt obejmuje 
stawki roczne za hektar. W § 3 określony jest okres dzierŜawy na 5 lat aby nie kolidowało z 
okresem na jaki sa przyznawane dopłaty z agencji. 
Radny Pan Edwin Wojciech – jakie stawki posiada na dzierŜawy agencja. 
Pan Janusz Chodorowski – agencja określa kwoty dzierŜawy na podstawie ceny pszenicy. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
Zastępca Wójta  Pan Janusz Chodorowski poinformował, Ŝe otrzymaliśmy informację, Ŝe 25.07. 
br. Wójt i Skarbnik mają podpisać w Poznaniu umowę na dofinansowanie budowy oczyszczalni 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na kwotę 9 180 tys. zł. 
Pozwoli nam to na ogłoszenie przetargu na budowę oczyszczalni. Jest to poŜyczka bezzwrotna. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – od kogo dostaniemy tę kwotę i czy moŜemy otrzymać jeszcze 
dodatkowe fundusze z innego źródła, 
Pan Janusz Chodorowski – jest to kwota przyznana przez Wojewódzki Regionalny Program 
Operacyjny, Jeśli zadanie posiada dofinansowanie ze środków unijnych nie ma moŜliwości 
uzyskania innego, inny, źródłem dofinansowania moŜe być tylko poŜyczka, 
 
2/    projekt uchwały w sprawie nadania statutu  GOK,  
Pan Janusz Chodorowski poinformował, Ŝe jest to  ta sama uchwała co była na ostatniej Sesji. 
Nadzór wojewody stwierdził, Ŝe jest to przepis prawa miejscowego i naleŜy go opublikować w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego czego nie zrobiliśmy, z zapisu w uchwały 
nie wynikało Ŝe  podlega publikacji. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/   zmiany w budŜecie gminy na 2012 roku, 
Skarbnik poinformowała o zmianach jakie są planowane w budŜecie na najbliŜszej Sesji: 
1/ zwiększenie dochodów o kwotę 500 tys. zł. otrzymaną z Urzędu Marszałkowskiego pomoc 
finansowa w ramach rozliczenie sali gimnastycznej jako, jest to kwota o jaką wnioskowaliśmy, 
2/ wprowadzenie zadania inwestycyjnego  -przebudowa drogi w Radomyślu na kwotę 285 tys. 
Wojewoda przekazał na ręce Wójta pismo w sprawie moŜliwości dofinansowania przebudowy w 
kwocie 844 366 zł. – 30 % kosztów kwalifikowanej tego zadania dlatego naleŜy wprowadzić to do 
budŜetu. Realizacja zadania do 30 listopada 2012 roku. Pieniądze otrzymamy po zakończeniu 
zadania jako refundacja wydatków, 
3/ dotacja do OSP w Wijewie, jednostka zwróciła się o dofinansowanie  do zakupu sprzętu 
ratowniczego w kwocie 2 472 zł. 
4/ przeniesienia  bieŜące  pomiędzy paragrafami w dziale gospodarka  komunalna i ochronie 
środowiska  
Proponowane zmiany wymuszają konieczność aktualizacji i zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy. 
 
Ad. pkt. 4 
 
Radny  Pan Radosław Zamiatała – czy dofinansowanie budowy drogi w Radomyślu polega na 
wyłoŜeniu  pieniędzy i otrzymaniu zwrotu po zakończeniu inwestycji, 
Skarbnik – tak, zwrot  pieniędzy będzie po rozliczeniu zadania, 
Radny Pan Henryk Rygusik – na jakim etapie jest sprawa szlaki na drogi, 
Pan Janusz Chodorowski – zaraz sprawdzę i będę interweniował, 
 
 
Radny Pan Alojzy Wolniczak : 
1/ szlaka jest potrzebna równieŜ na ul. Sportowej w Brennie, nie ma chętnych kto by podjechał  
i im zawiózł, 



2/ czy na ul. Źródlanej świecą się juŜ lampy, 
3/ na skrzyŜowaniu ul. Powstańców Wlkp. I ul. OkręŜnej w Brennie przy chodniku rośnie wysoka 
trawa i chwasty, naleŜałoby to wyciąć bo wygląda nie ciekawie, 
4/ sanitariaty na Ostrowie miały być na sezon, kiedy ruszy ich budowa, 
5/ w Panoramie Leszczyńskiej była wzmianka o planie zagospodarowania Miastka, jaki jest 
problem, 
Radny Pan Ryszard WoŜniak – kiedy będą naprawione lampy, w Miastku nadal nie świecą, 
Pan Janusz Chodorowski: 
1/ na oświetlenie ul. Źródlanej jest robiona dokumentacja, zmieniliśmy projektanta na prywatną 
firmę poniewaŜ obiecał wcześniej zrobić a energetyka ma czas 9 miesięcy., musi być zrobiony 
projekt i pozwolenie na budowę, 
- budowę sanitariatów na Ostrowie zamierzamy rozpocząć w miesiącu wrześniu, 
- plan zagospodarowania Miastka  został wyłoŜony do konsultacji gdzie P. Pokorny stwierdziła , Ŝe 
ona zrobi wszystko aby tego planu nie uchwalić, poniewaŜ ona sobie nie Ŝyczy aby ktokolwiek się 
tam budował. 
 
Radny Pan Sławomir Zając – wskazał konieczność wyczyszczenia studzienek na ul. Wczasowej 
w Zaborówcu. Kilka lamp nie świeci, 
Radna Pani Joanna  Miś  - w Potrzebowie przy drodze gminnej była wycięta wierzba, miał być 
usunięty korzeń obecnie są duŜe odrosty, które przeszkadzają  we wjeździe na posesje p. 
Nowaczyka, 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy w tym roku ruszy budowa oczyszczalni, 
Radny Pan Alojzy Wolniczak – jak zorganizować doŜynki, na jakich zasadach moŜe funkcjonować 
bufet,  
Radny Pan Radosław Zamiatała -  wszystkie artykuły posiadające akcyzę muszą być 
sprzedawane przez kasę, inne rzeczy jak placki, loterie nie muszą być, 
Radny Pan Henryk Rygusik – jeśli te przepisy się nie zmienią to organizacje na wsiach upadną, 
moŜliwość zarobienia jakichkolwiek pieniędzy spowoduje, Ŝe dojdzie do rozwiązania i zaniku Ŝycia  
kulturalnego. NaleŜy wystąpić o zmianę ustawy i przywrócenie poprzednich przepisów. 
Radna Pani Joanna Miś – są róŜne głosy dotyczące Wijewiady, na jakich zasadach było to 
organizowane. 
Radny Pan Radosław Zamiatała –organizacja była zlecona firmie i oni płacili za wydzierŜawienie 
terenu na okres 2 dni. 
 
Po wyczerpaniu pytań radni dokonali wizytacji i przeglądu domów kultury na terenie gminy. 
 
Ad. pkt. 5 
 
Przedmiotem pkt. 5 porządku obrad komisji była wizytacja domów kultury na terenie gminy w celu 
zapoznania się z ich stanem technicznym i potrzebami remontowymi. 
 

POTRZEBOWO 
Radni wsi Potrzebowo zasugerowali potrzebę:  
-dodatkowego pomieszczenia do przygotowywania posiłków lub na nową kuchnię, 
- oddzielnego pomieszczenia na napoje, 
- budowę szatni, 
- zmiany ogrzewania na bardziej ekonomiczne, 
- naprawy lub wymiany patelni, obecna przegrzewa się, 
Pan Janusz Chodorowski – poinformował, Ŝe w związku z umową podpisaną z Urzędem 
Marszałkowskim obecny stan nie jest moŜliwy do zmiany przez okres 5 lat. W ramach nowe 
zadania będzie zmienione ogrzewanie, dobudowana szatnia, pomieszczenie gospodarcze i wiata 
na drewno. 
 

RADOMYŚL 
Stwierdzono potrzebę: 
-  wymiany  krzeseł, 
- zainstalowania ogrzewania, 
- remontu strychu, 



Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, Ŝe na remont tego budynku jest zaplanowane 84 tys., w tym 
na ogrzewanie, remont dachu i ocieplenie, będzie połoŜona dachówka. 
 
WIJEWO 
Radni stwierdzili potrzebę: 
- zakupu piecyka gazowego (obecnie uŜywane są wypoŜyczane od osób prywatnych), 
- wymiany zlewozmywaków na większe, 
- wymiany dachu - obecny przecieka, 
- wymiany podłogi wraz z połoŜeniem izolacji, 
- wymiany oświetlenia , 
- zainstalowanie podgrzewacza w łazience, 
- wprowadzenia do budŜetu na 2013 remontu kapitalnego sali, 
- uznali za sprawę nie cierpiąca zwłoki demontaŜ urządzeń sportowych i pomalowanie sali aby 
wyglądała schludnie poniewaŜ nadal korzysta z niej wiele organizacji oraz przedszkole. 
 
ZABORÓWIEC 
Stwierdzono potrzebę: 
- zamontowania wentylacji w kuchni, 
- remontu łazienek, 
- wymiany podłogi, 
- naprawy lub wymiany rynien, 
 
BRENNO 
Zgłoszono potrzebę: 
- zakupu i montaŜu rolet na oknach od strony jeziora,  
- załoŜenia klimatyzacji w kuchni, 
- zakupu  nowych stołów o odpowiedniej szerokości (1,5 szerokości starego). 
 
Dyrektor GOK Pan Marcin Kowal wyjaśnił, Ŝe na organizację Wijewiady został przeprowadzony 
przetarg  wygrała firma z Opola za kwotę 53 123.90 zł. Zakres zadań określa podpisana umowa 
na warunkach określonych w przetargu. W zakres obowiązków zleceniobiorcy naleŜało: 
organizacja występów zespołów, zabawy, projekcja filmu oraz gastronomia. 
Toalety zamawialiśmy sami jako GOK. 
Zgłoszono uwagi dotyczące prezentowanych filmów. Stwierdzono, Ŝe większe zainteresowanie 
byłoby filmem nowszym, bardziej popularnym. Poza tym film dla dzieci mógłby być wcześniej np. 
o 15,oo . Zabawy taneczne dla dorosłych kończyły się zbyt wcześnie. 
 
Ad. pkt. 6 
 
Z powodu braku dalszych pytań przewodniczący obrad uznał porządek posiedzenia za 
wyczerpany, podziękował zebranym i zakończył obrady. 
Na tym posiedzenie komisji zakończono 
 
 

Przewodnicząca obrad 
 

Urszula Rimke 
 
 

 
 
 
 



PROTOKÓŁ  NR  21 /2012 
z  posiedzenia wspólnego  Komisji  Stałych  Rady Gminy  Wijewo  odbytego 

w dniu   17  lipca   2012 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli  : 
Członkowie   komisji zgodnie  z listą obecności . 
                                                                                    Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 
oraz 
Janusz Chodorowski – zastępca Wójta  
ElŜbieta Wolnik – Skarbnik Gminy Wijewo 
Stanisław Kasperski – Przewodniczący RG. 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.   Otwarcie 
2.  Sprawozdanie z działalności GKRPA w Wijewie. 
3.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach : 
      1/  zasad ustalania czynszu dzierŜawnego za grunty mienia  komunalnego w obrębie gminy  
           Wijewo, 
      2/   Statutu  GOK, 
      3/   zmian w budŜecie, 
4.  Zapytania i wolne wnioski. 
5.  Zapoznanie się z stanem sal wiejskich. 
6.  Zakończenie 
 
Ad. pkt, 1 
 
Posiedzeniu wspólnemu komisji Stałych Rady Gminy Wijewo przewodniczyła radna 
przewodnicząca Komisji Gospodarczej – Pani Urszula Rimke. Powitała obecnych na sali radnych 
oraz gości. 
Przedstawiła proponowany porządek obrad do którego zebrani nie wnieśli uwag. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Informacje z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wijewie 
złoŜyła Przewodnicząca Pani Dorota Mitrus.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Pan Radosław Zamiatała - jako pedagog szkolny ściśle współpracujący z komisją 
potwierdził informacje zawarte w wystąpieniu. Zwrócił się z zapytaniem o dalsze losy świetlic 
socjoterapeutycznych, w sytuacji kiedy PCPR wycofuje się z dalszego finansowanie ich los jest 
zagroŜony. 
Dorota Mitrus – po uzyskaniu takiej informacji o rezygnacji PCPR sądziliśmy, Ŝe nie uda się 
wygospodarować środków na prowadzenie świetlic. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy przy takim wzroście zgłoszeń o leczenie są zabezpieczone 
środki na ich realizację, 
Dorota Mitrus – tworząc budŜet komisji na 2012 rok zaplanowaliśmy znacznie mniej srodków, 
dlatego teŜ na ostatniej sesji została dokonana korekta tj. zwiększenie środków w pkt. 8 
programu: kierowanie na leczenie. 
 
Ad. pkt. 3 
 
1/ projekt uchwały w sprawie zasad ustalania czynszu dzierŜawnego za grunty mienia  
    komunalnego w obrębie gminy Wijewo przedstawił Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski 
Uchwała niniejsza ma uporządkować zasady wydzierŜawiania gruntów mienia gminnego na 
terenie gminy. Obecnie kwoty wyjściowe do dzierŜawy czy przetargu były równe, Uchwała 
wprowadza równieŜ  w § 2 formę przetargu ograniczonego co oznacza, Ŝe do przetargu mogą 



przystąpić tylko mieszkańcy naszej gminy. Przedstawił równowartość pienięŜną proponowanych 
stawek. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy wprowadzenie takiego ograniczenie jest zgodne z prawem. 
Pan Janusz Chodorowski – tak, przepisy przewidują takie rozwiązania, 
Radny Pan Henryk Rygusik – jakie stawki obowiązywały do tej pory, 
Pan Janusz Chodorowski – do tej pory stawki były róŜne, chcielibyśmy to ujednolicić aby koszt 
dzierŜawy moŜna obliczyć przed przystąpieniem do przetargu. Przygotowany projekt obejmuje 
stawki roczne za hektar. W § 3 określony jest okres dzierŜawy na 5 lat aby nie kolidowało z 
okresem na jaki sa przyznawane dopłaty z agencji. 
Radny Pan Edwin Wojciech – jakie stawki posiada na dzierŜawy agencja. 
Pan Janusz Chodorowski – agencja określa kwoty dzierŜawy na podstawie ceny pszenicy. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
Zastępca Wójta  Pan Janusz Chodorowski poinformował, Ŝe otrzymaliśmy informację, Ŝe 25.07. 
br. Wójt i Skarbnik mają podpisać w Poznaniu umowę na dofinansowanie budowy oczyszczalni 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na kwotę 9 180 tys. zł. 
Pozwoli nam to na ogłoszenie przetargu na budowę oczyszczalni. Jest to poŜyczka bezzwrotna. 
Radny Pan Radosław Zamiatała – od kogo dostaniemy tę kwotę i czy moŜemy otrzymać jeszcze 
dodatkowe fundusze z innego źródła, 
Pan Janusz Chodorowski – jest to kwota przyznana przez Wojewódzki Regionalny Program 
Operacyjny, Jeśli zadanie posiada dofinansowanie ze środków unijnych nie ma moŜliwości 
uzyskania innego, inny, źródłem dofinansowania moŜe być tylko poŜyczka, 
 
2/    projekt uchwały w sprawie nadania statutu  GOK,  
Pan Janusz Chodorowski poinformował, Ŝe jest to  ta sama uchwała co była na ostatniej Sesji. 
Nadzór wojewody stwierdził, Ŝe jest to przepis prawa miejscowego i naleŜy go opublikować w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego czego nie zrobiliśmy, z zapisu w uchwały 
nie wynikało Ŝe  podlega publikacji. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/   zmiany w budŜecie gminy na 2012 roku, 
Skarbnik poinformowała o zmianach jakie są planowane w budŜecie na najbliŜszej Sesji: 
1/ zwiększenie dochodów o kwotę 500 tys. zł. otrzymaną z Urzędu Marszałkowskiego pomoc 
finansowa w ramach rozliczenie sali gimnastycznej jako, jest to kwota o jaką wnioskowaliśmy, 
2/ wprowadzenie zadania inwestycyjnego  -przebudowa drogi w Radomyślu na kwotę 285 tys. 
Wojewoda przekazał na ręce Wójta pismo w sprawie moŜliwości dofinansowania przebudowy w 
kwocie 844 366 zł. – 30 % kosztów kwalifikowanej tego zadania dlatego naleŜy wprowadzić to do 
budŜetu. Realizacja zadania do 30 listopada 2012 roku. Pieniądze otrzymamy po zakończeniu 
zadania jako refundacja wydatków, 
3/ dotacja do OSP w Wijewie, jednostka zwróciła się o dofinansowanie  do zakupu sprzętu 
ratowniczego w kwocie 2 472 zł. 
4/ przeniesienia  bieŜące  pomiędzy paragrafami w dziale gospodarka  komunalna i ochronie 
środowiska  
Proponowane zmiany wymuszają konieczność aktualizacji i zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy. 
 
Ad. pkt. 4 
 
Radny  Pan Radosław Zamiatała – czy dofinansowanie budowy drogi w Radomyślu polega na 
wyłoŜeniu  pieniędzy i otrzymaniu zwrotu po zakończeniu inwestycji, 
Skarbnik – tak, zwrot  pieniędzy będzie po rozliczeniu zadania, 
Radny Pan Henryk Rygusik – na jakim etapie jest sprawa szlaki na drogi, 
Pan Janusz Chodorowski – zaraz sprawdzę i będę interweniował, 
 
 
Radny Pan Alojzy Wolniczak : 
1/ szlaka jest potrzebna równieŜ na ul. Sportowej w Brennie, nie ma chętnych kto by podjechał  
i im zawiózł, 



2/ czy na ul. Źródlanej świecą się juŜ lampy, 
3/ na skrzyŜowaniu ul. Powstańców Wlkp. I ul. OkręŜnej w Brennie przy chodniku rośnie wysoka 
trawa i chwasty, naleŜałoby to wyciąć bo wygląda nie ciekawie, 
4/ sanitariaty na Ostrowie miały być na sezon, kiedy ruszy ich budowa, 
5/ w Panoramie Leszczyńskiej była wzmianka o planie zagospodarowania Miastka, jaki jest 
problem, 
Radny Pan Ryszard WoŜniak – kiedy będą naprawione lampy, w Miastku nadal nie świecą, 
Pan Janusz Chodorowski: 
1/ na oświetlenie ul. Źródlanej jest robiona dokumentacja, zmieniliśmy projektanta na prywatną 
firmę poniewaŜ obiecał wcześniej zrobić a energetyka ma czas 9 miesięcy., musi być zrobiony 
projekt i pozwolenie na budowę, 
- budowę sanitariatów na Ostrowie zamierzamy rozpocząć w miesiącu wrześniu, 
- plan zagospodarowania Miastka  został wyłoŜony do konsultacji gdzie P. Pokorny stwierdziła , Ŝe 
ona zrobi wszystko aby tego planu nie uchwalić, poniewaŜ ona sobie nie Ŝyczy aby ktokolwiek się 
tam budował. 
 
Radny Pan Sławomir Zając – wskazał konieczność wyczyszczenia studzienek na ul. Wczasowej 
w Zaborówcu. Kilka lamp nie świeci, 
Radna Pani Joanna  Miś  - w Potrzebowie przy drodze gminnej była wycięta wierzba, miał być 
usunięty korzeń obecnie są duŜe odrosty, które przeszkadzają  we wjeździe na posesje p. 
Nowaczyka, 
Radny Pan Radosław Zamiatała – czy w tym roku ruszy budowa oczyszczalni, 
Radny Pan Alojzy Wolniczak – jak zorganizować doŜynki, na jakich zasadach moŜe funkcjonować 
bufet,  
Radny Pan Radosław Zamiatała -  wszystkie artykuły posiadające akcyzę muszą być 
sprzedawane przez kasę, inne rzeczy jak placki, loterie nie muszą być, 
Radny Pan Henryk Rygusik – jeśli te przepisy się nie zmienią to organizacje na wsiach upadną, 
moŜliwość zarobienia jakichkolwiek pieniędzy spowoduje, Ŝe dojdzie do rozwiązania i zaniku Ŝycia  
kulturalnego. NaleŜy wystąpić o zmianę ustawy i przywrócenie poprzednich przepisów. 
Radna Pani Joanna Miś – są róŜne głosy dotyczące Wijewiady, na jakich zasadach było to 
organizowane. 
Radny Pan Radosław Zamiatała –organizacja była zlecona firmie i oni płacili za wydzierŜawienie 
terenu na okres 2 dni. 
 
Po wyczerpaniu pytań radni dokonali wizytacji i przeglądu domów kultury na terenie gminy. 
 
Ad. pkt. 5 
 
Przedmiotem pkt. 5 porządku obrad komisji była wizytacja domów kultury na terenie gminy w celu 
zapoznania się z ich stanem technicznym i potrzebami remontowymi. 
 

POTRZEBOWO 
Radni wsi Potrzebowo zasugerowali potrzebę:  
-dodatkowego pomieszczenia do przygotowywania posiłków lub na nową kuchnię, 
- oddzielnego pomieszczenia na napoje, 
- budowę szatni, 
- zmiany ogrzewania na bardziej ekonomiczne, 
- naprawy lub wymiany patelni, obecna przegrzewa się, 
Pan Janusz Chodorowski – poinformował, Ŝe w związku z umową podpisaną z Urzędem 
Marszałkowskim obecny stan nie jest moŜliwy do zmiany przez okres 5 lat. W ramach nowe 
zadania będzie zmienione ogrzewanie, dobudowana szatnia, pomieszczenie gospodarcze i wiata 
na drewno. 
 

RADOMYŚL 
Stwierdzono potrzebę: 
-  wymiany  krzeseł, 
- zainstalowania ogrzewania, 
- remontu strychu, 



Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, Ŝe na remont tego budynku jest zaplanowane 84 tys., w tym 
na ogrzewanie, remont dachu i ocieplenie, będzie połoŜona dachówka. 
 
WIJEWO 
Radni stwierdzili potrzebę: 
- zakupu piecyka gazowego (obecnie uŜywane są wypoŜyczane od osób prywatnych), 
- wymiany zlewozmywaków na większe, 
- wymiany dachu - obecny przecieka, 
- wymiany podłogi wraz z połoŜeniem izolacji, 
- wymiany oświetlenia , 
- zainstalowanie podgrzewacza w łazience, 
- wprowadzenia do budŜetu na 2013 remontu kapitalnego sali, 
- uznali za sprawę nie cierpiąca zwłoki demontaŜ urządzeń sportowych i pomalowanie sali aby 
wyglądała schludnie poniewaŜ nadal korzysta z niej wiele organizacji oraz przedszkole. 
 
ZABORÓWIEC 
Stwierdzono potrzebę: 
- zamontowania wentylacji w kuchni, 
- remontu łazienek, 
- wymiany podłogi, 
- naprawy lub wymiany rynien, 
 
BRENNO 
Zgłoszono potrzebę: 
- zakupu i montaŜu rolet na oknach od strony jeziora,  
- załoŜenia klimatyzacji w kuchni, 
- zakupu  nowych stołów o odpowiedniej szerokości (1,5 szerokości starego). 
 
Dyrektor GOK Pan Marcin Kowal wyjaśnił, Ŝe na organizację Wijewiady został przeprowadzony 
przetarg  wygrała firma z Opola za kwotę 53 123.90 zł. Zakres zadań określa podpisana umowa 
na warunkach określonych w przetargu. W zakres obowiązków zleceniobiorcy naleŜało: 
organizacja występów zespołów, zabawy, projekcja filmu oraz gastronomia. 
Toalety zamawialiśmy sami jako GOK. 
Zgłoszono uwagi dotyczące prezentowanych filmów. Stwierdzono, Ŝe większe zainteresowanie 
byłoby filmem nowszym, bardziej popularnym. Poza tym film dla dzieci mógłby być wcześniej np. 
o 15,oo . Zabawy taneczne dla dorosłych kończyły się zbyt wcześnie. 
 
Ad. pkt. 6 
 
Z powodu braku dalszych pytań przewodniczący obrad uznał porządek posiedzenia za 
wyczerpany, podziękował zebranym i zakończył obrady. 
Na tym posiedzenie komisji zakończono 
 
 

Przewodnicząca obrad 
 

Urszula Rimke 
 
 

 
 
 
 


